

東華三院馬振玉紀念中學
行政通告 027/21-22
應用學習課程上學期課程資料

敬啟者：

香港大學進修學院與教育局合辦的應用學習課程已於十月份開展，有關課程詳情臚列如下：


課程：	數碼漫畫設計與製作
日期：	10月16、23、30日 11月6、13、20、27日 12月4、11、18日 (星期六) 所有學習材料均由學院提供，證書課程共有180小時(共60堂)。如有關活動有任何天氣影響或課堂調動，學院會以電話短訊及電郵通知同學。
時間：	下午2:00 – 5:00
地點：	香港大學進修學院(九龍九龍灣宏開道28號9樓901室)
交通：	同學須自行出席所有課堂
費用：	全免(活動費用由教育局與所讀中學全數資助，惟同學之出席率必須達80%或以上，否則同學會被要求繳交全數學費\$31,000。
學銜：	按香港大學體制，經香港大學專業進修學院頒授「數碼漫畫設計與製作(高中應用學習)證書」予成功畢業的同學(即出席率達80%或以上及於評核課業中取得合格成績)。

請於十月二十五日(星期一)將已填妥之回條逕交梁燕文老師，以便統籌辦理。如有任何查詢，請致電2443 9899與梁燕文老師聯絡。

此致
貴家長



東華三院馬振玉紀念中學校長


(陳妙霞)

謹啟

二零二一年十月二十二日

東華三院馬振玉紀念中學
行政通告 027/21-22
應用學習課程上學期課程資料

班號: _____

敬覆者：本人為 _____ 班學生 _____ 之家長，已知悉上述通告之內容，並會叮囑敝子弟準時出席課程。

此覆
東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署：_____

家長姓名：_____

二零二一年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College
Administration Circular 027/21-22
Course Information of the Applied Learning Programme

22nd October 2021

Dear Parents

The course under Applied Learning programme (ApL) has commenced in October 2021, which is jointly organised by The Education Bureau and HKU SPACE. Participating students need to attend the corresponding course. Details of the course are as follows:

Course	: Certificate in Digital Comic Design and Production (Senior Secondary Applied Learning)
Date	: October 16, 23, 30 November 6, 13, 20, 27 December 4, 11, 18 (Saturday) The course consists of 180 hours (60 lessons) and all teaching materials are provided by HKU SPACE. Should there be any adverse weather conditions or changes in the lessons, an email and text message will be sent to all participating students.
Time	: 2:00pm - 5:00pm
Venue	: Room 901, 9/F, HKU SPACE, 28 Wang Hoi Road, Kowloon Bay, Kowloon.
Transport	: Students have to travel to the campus on their own.
Fee	: Free of charge (Full sponsorship will be provided by the Education Bureau and the school.) Students must have at least 80% attendance or the school may require the participating students to pay the course fee.
Award:	: Students who successfully complete the programme (have at least 80% attendance and achieve qualified results in assessment tasks) will be awarded "Certificate in Digital Comic Design and Production (Senior Secondary Applied Learning)" within the HKU system through HKU SPACE.

Please kindly return the signed reply slip on 25th October 2021 (Monday) to Ms. Leung Yin Man. Please feel free to contact Ms. Leung Yin Man on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely



Chan Miu Ha
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.